
 

 

 
 

Bestyrelsesmøde 24.9.2024 kl. 19.30-22.00 
 

Deltagere: Morten, Hans Erik, Lars, Kamilla, Thomas og Jesper  

Afbud:  Simon 

 

Dagsorden Referat 

1) Siden sidst (30 min) (JF) 
1. Anders Dreyer 
2. Bane 1 
3. Opsamling Unisport 
4. EFB piger 
5. Skilteudvalg 

1. Intet nyt – der arbejdes fortsat.  
 

2. Hegnsopsætning kan påbegyndes jf. Esbjerg Kommune, ligeså 
snart opsætningsfirmaet er klar – meldingen er pt at arbejdet 
påbegyndes i november eller januar. Sponsor-bander opsættes 
hurtigst muligt derefter. Bane 1 forventes at kunne tages i brug forår 
2025 – Det besluttes at et arrangement omk. dette skal afvikles. 

 
3. Voucher-systemet: Umiddelbart kører det upåklageligt. Kamp-sæt til 

de enkelte årgange skal bestilles via Lars på mail. Udrulning af klub-
side (hvorfra medlemmer selv kan bestille tøj fra) er i gang. 
Bestilling af nyt tøj til trænerne pga. slitage, drøftes og tages op som 
pkt. på bestyrelsesmøde, inden opstartsmøde med trænerne. 

 
4. 8 Ribe/Hviding spillere har deltaget i træninger/kamp. Bestyrelsen 

har fremlagt deres vision og planer for struktur. Der arbejdes videre.  
 

5. Bud på nye skilte til hele anlægget fremlægges. Sydjysk 
Sparekasse har godkendt og betaler produktionen. Håbet er, at 
skiltene er opsat senest uge 42.  
 

2) Økonomi (15 min) (HE) 
1. Kort status 

1. Gennemgås. Der er pt. et overskud.  

3) Sport (30 min) (MM + TF) 
1 Generel status 
2 Fodboldskole – skift fra DBU 🡪 RBK 
3 Indendørsstævne 

1. Sportsudvalgsmøde på tirsdag d. 1/10. Børneafdelingen blomstrer, 
hvilket ungdomsafdelingen gerne skulle bære frugt af i fremtiden.  
 
Der skal findes nye trænere i Seniorafdelingen til næste sæson; 
Bl.a. Senior Damer og Serie 4 Herre. 
 
Planlægningen af udlandsturen er i gang. Der er pt særligt fokus på 
økonomien i det. 
 
Pigeraketten ’24 er afviklet, gik godt, men ikke med vækst på vores 
pigehold. Særligt U7 piger er ikke store i denne sæson. Muligheden 
for at afvikle Pigeraketten i foråret 25 drøftes, mhp. at synliggøre 
pigefodbold tidligere på året for at fange pigerne. Det besluttes, at 
der arbejdes videre med det.   
 
Der er snart valg til SFS - Maibritt Stage genopstiller.  
 

2. Fremtidens muligheder for fodboldskole i Ribe drøftes. DBU 
arbejder med forbedringer ind i konceptet. Det besluttes, at vi i år 
2025 går med DBU fodbold skole.  



 

 

3. Adspurgt, er Kent Kirkegaard og Lone Foss interesseret i at indgå i 
planlægningen af indendørsstævnet, som afvikles 25.-26. januar 
2024. Planlægningen forventes igangsat indenfor nærmeste fremtid.   

4) Kontingent drøftelse (30 min) (JF) 
1. Status restancer 
2. Hvordan får vi antallet af restancer 

ned? 
3. Fremtidens kontingent satser 

1. Gennemgås. Efter den automatiske kontingentkørsel var 89 spiller 
på restancelisten.  

2. Handlemuligheder for bestyrelsen drøftes. Ofte er spiller kommet på 
restancelisten, da han/hun har fået nyt betalingskort eller ny mail og 
glemt at opdatere det på sin DBU-profil. Det besluttes, at vi via 
hjemmesiden/FB skal have en mere tydelig informationstekst 
herom.   

3. Gennemgås og korrigeres. Der vil være ændringer pr. næste sæson 
– vil fremgå af hjemmesiden. 

5) Afslutningsfest (15 min) 1. Jesper, Thomas og Morten går videre med planlægningen.  

6) Fremtidens bestyrelsessammensætning (30 
min) (JF) 

1. Lars genopstiller ikke til bestyrelsen ’25, hvorfor mulige nye kandidater til 
bestyrelsen drøftes og evt. omfordeling af arbejdsopgaver. Der skal findes 2-
3 nye medlemmer til bestyrelsen.   

7) Evt.  
● Kulturnat 

1. Kulturnats-komiteen har kontaktet Jesper mhp. en paneldebat om 
”frivillighed”, som Simon deltager i. Afvikles d. 13/10-24.  

 


